

President's Report: Restigouche North Minor Hockey Association

Date: Tuesday August 6th, 2024

Location: Campbellton Civic Center

Good evening everyone,

I am pleased to welcome all of you to the first meeting of the Restigouche North Minor Hockey Association for the 2024-25 season.

My name is Troy, and I have the privilege of serving as the President of this wonderful non-profit organization.

As most of you know the association is starting the new season with a full council.

This is a significant achievement, and you should all be proud of it.

Our commitment to promoting the sport of hockey, fostering sportsmanship, and developing youth hockey remains part of our goals for the 2024-25 minor hockey season.

We are also dedicated to creating a fun and safe environment for everyone involved.

During this meeting, we will cover several important topics, which could include financials, clinics, fundraising, registrations, and tryouts.

As many of you know, we rely heavily on the dedication and support of our volunteers.

There are various opportunities available, such as on-ice volunteers, coaches, team volunteers, tournament volunteers, and fundraising committee members.

The involvement of all members is crucial to the success of our association.

We greatly value the input of our members and encourage you to share your thoughts, questions, and suggestions.

This is a collaborative effort, and your feedback is essential to our progress.

Thank you to all of you for your commitment to our hockey community.

Together, we will strive to make this season a memorable and successful one for all our players, working together to support our teams, build lasting friendships, and foster a love for the game.

Have a great season!

Troy Arseneault
President, Restigouche North Minor Hockey Association

Rapport du Président : l'Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord

Date : Mardi 6 août 2024

Lieu : Centre Civique de Campbellton

Bonsoir à tous,

Je suis heureux de vous accueillir à la première réunion de l'Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord pour la saison 2024-25.

Je m'appelle Troy, et j'ai le privilège de servir en tant que président de cette merveilleuse organisation à but non lucratif.

Comme la plupart d'entre vous le savent, l'association démarre la nouvelle saison avec un conseil complet.

Il s'agit d'une réalisation importante, et vous devriez tous en être fiers.

Notre engagement à promouvoir le sport du hockey, à favoriser l'esprit sportif et à développer le hockey chez les jeunes reste au cœur de nos objectifs pour la saison 2024-25.

Nous nous engageons également à créer un environnement amusant et sécuritaire pour toutes les personnes impliquées.

Au cours de cette réunion, nous aborderons plusieurs sujets importants, qui pourraient inclure les finances, les cliniques, les collectes de fonds, les inscriptions et les essais.

Comme beaucoup d'entre vous le savent, nous comptons beaucoup sur le dévouement et le soutien de nos bénévoles.

Il existe diverses opportunités disponibles, telles que des bénévoles sur la glace, des entraîneurs, des bénévoles d'équipe, des bénévoles de tournoi et des membres des comités de collecte de fonds.

L'implication de tous les membres est cruciale au succès de notre association.

Nous apprécions grandement la contribution de nos membres et nous encourageons à partager vos réflexions, questions et suggestions.

Il s'agit d'un effort collaboratif et vos commentaires sont essentiels à la progression de l'association.

Merci à vous tous pour votre engagement envers votre communauté de hockey.

Ensemble, nous nous efforcerons de faire de cette saison une expérience mémorable et réussie pour tous nos joueurs, en travaillant ensemble pour soutenir nos équipes, nouer des amitiés durables et favoriser l'amour du jeu.

Passez une excellente saison !

Troy Arseneault
Président, Association de Hockey Mineur du Restigouche Nord